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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 06.03.2014. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Analýza čerpania rozpočtu mesta na rok 2013  
2. Vyhodnotenie aktivít na predchádzanie sociálno -patolog.javov za rok 2013. 
3.Vyhodnotenie zápisu detí do I. ročníkov ZŠ na šk. rok 2014/2015 
4. Vyhodnotenie zaslaných projektov v zmysle výzvy č.3.pre školstvo 
5.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a šk.zariadeniach  

v zriaďovaťeľskej pôsobnosti Mesta Galanta 
6. Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a 
oboznámil ich s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
PaedDr. Černý – Navrhol členom komisie , aby sa  začalo bodom č.4. -Vyhodnotením 
zaslaných projektov v zmysle Výzvy č.3. 
 
1. Vyhodnotenie zaslaných projektov v zmysle Výzvy č. 3 
Podrobný zoznam predložených žiadostí o dotáciu bol doručený všetkým členom komisie.  
 
Uzávierka prijímania žiadostí bola dňa 14.2.2014. Celková výška finančných prostriedkov 
určených v rozpočte na tieto dotácie činí 10 000 €.  V termíne bolo predložených celkovo 36 
žiadostí, z toho 24 žiadostí na špeciálne programy a 12 žiadostí na realizáciu projektov.  
Návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov určených na dotácie predložil predseda 
komisie PaedDr. Černý, ktorý navrhol ponechať čiastku 1000 € tak, ako po minulé roky na 
výzvu pre talentovaných žiakov.  
Komisia školstva návrh jednomyseľne schválila. 
PaedDr. Peter Černý - predseda komisie, oboznámil členov komisie s jednotlivými 
projektami. 
PaedDr. Černý navrhol vybrať z každej organizácie projekt, ktorý by sa odporučil na 
schválenie. 
Po podrobnom prehodnotení projektov členovia komisie jednomyseľne odsúhlasili 
odporúčanie prerozdelenia finančných prostriedkov vo výške 8900 € z rozpočtu mesta. 
Zoznam tvorí prílohu zápisnice. 
PaedDr. Černý - predseda komisie, navrhol pridať zostatok finančných prostriedkov vo 
výške 100 € na talentovaných žiakov.  
Návrh bol jednomyseľne schválený. 
Oddelenie ŠkKaŠ MsÚ zabezpečí prípravu podkladov a poskytnutie finančných prostriedkov 
v súlade s termínom realizácie projektov.    
 
2. Analýza čerpania rozpočtu školstva na rok 2013  
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
  
Mgr. Orbánová, vedúca OŠkKaŠ predložila okrem analýzy rozpočtu aj  tabuľkové prílohy. 
Komisia školstva berie na vedomie analýzu čerpania rozpočtu na rok 2013. 
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3. Vyhodnotenie aktivít na predchádzanie soc.patol.javov za rok 2013. 
Materiál obdržali všetci členovia komisie . 
Mgr. Barcziová , metodička školstva, oboznámila prítomných s materiálom. 
Komisia školstva MsZ berie na vedomie predloženú informatívnu správu o soc. 
patol.javoch. 
 
4.Vyhodnotenie zapísaných prvákov na rok 2014/2015. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
Mgr. Barcziová -informovala prítomných členov o celkovom počte zapísaných prvákov. 
Zapísaných prvákov je 175, čo je o 6 detí menej ako minulý školský rok. 
Ďalej uviedla, že na ZŠ -Štefánikova. by chceli v šk. roku 2014/2015 otvoriť 0.tý ročník. 
Komisia školstva berie na vedomie vyhodnotenie zápisu prvákov v šk. roku 2014/2015. 
 
5.Prerokovanie žiadostí  na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
1. Mgr. Orbánová predložila žiadosť riaditeľa ZŠ Štefánikova o poskytnutie finančných 
prostriedkov z havarijného fondu mesta na kúpu elektrického kotla do školskej jedálne. 
 Boli predložené dve cenové ponuky. 
Komisia školstva sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov pre 
ZŠ Štefánikova s finančných prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 2000 €. 
 
2. Mgr.Orbánová predložila žiadosť riaditeľa ZŠ G. Dusíka o poskytnutie finančných 
prostriedkov z havarijného fondu mesta  Galanta na  zakúpenie elektrickej pece do školskej 
jedálne v sume 2.640 €. Predložené boli dve cenové ponuky. 
Komisia školstva sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov pre 
ZŠ G. Dusíka s finančných prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 2200 € na 
zakúpenie elektrickej pece do školskej jedálne . 
 
 
5. Rôzne 
 
PaedDr. Černý -požiadal Mgr. Orbánovú o informáciu termínov výberových konaní  na 
školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Galanta. . 
Mgr. Orbánová uviedla, že predsedovia Rady škôl boli informovaní ohľadne výberových 
konaní, uzávierka podávania žiadostí  je do 14.03.2014. 
 
 
Na záver predseda poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie. Ďalšie zasadnutie sa uskutoční 
9.04.2014 o 14,00 hod. Zápisnica zo zasadnutia a pozvánka na zasadnutie bude zaslaná 
každému členovi.  
 
 
 
 
         PaedDr. Peter Černý v.r. 
            predseda komisie 
 
V Galante, dňa  6.3. 2014 
Zapísala: Mgr. Katarína Barcziová 


